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De fractie van PvdA Westerveld verzocht het college om het 
gebruik van de gemeentelijke sportvelden in de komende 
zomermaanden, waar mogelijk, toe te staan. De velden hebben 
de afgelopen maanden immers lang genoeg rust gehad.  
Het college heeft de wens van onze fractie gehonoreerd.  
Lees hier meer 

Fractie: Betrek inwoners meer bij 
projecten in Havelte  

De PvdA-fractie heeft klachten van inwoners van Havelte 
ontvangen over het gebrek aan informatie over en betrokkenheid 
bij een plan om tijdelijk water te bergen bij extreme neerslag. De 
fractie vroeg het college om uitleg en om een toezegging dat 
inwoners alsnog betrokken worden bij dit en andere, toekomstige 
projecten in Havelte. Lees hier meer over 

Aanpassingen in de gemeentelijke 
schuldhulpverlening 
Per 1 januari 2021 is de Wet gemeentelijke schuldhulpverlening 
aangepast, waardoor vroegsignalering een wettelijk uit te voeren 
taak is geworden van de gemeente. De gemeenteraad sprak er 
onlangs over.  
Fractielid Henri Jansen vindt de vroegsignalering een goede 
zaak, maar hij maakt zich zorgen over de uitvoering.  
Lees hier wat Henri er over schrijft 
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BERICHTEN  
Zomerreces begonnen; 
we zoeken de leden op  
Het raadswerk staat in het 
zomerreces vrijwel stil. De fractie 
heeft een rustpauze wel 
verdiend.  
 

Het bestuur gebruikt deze 
periode om de leden op te 
zoeken en te peilen wat zij van de 
opstelling van de PvdA en de 
afdeling Westerveld vinden. Dan 
kunnen wij onze activiteiten beter 
afstemmen op hun wensen.  
 

Het zal ons echter niet lukken om 
in deze periode contact te 
leggen met alle leden, maar we 
doen ons best.  
…………………………………. 

Toneelstuk ‘Mansholt’ 
opnieuw opgevoerd. 
“MANSHOLT is aangrijpend 
toneel over de moed die het kost 
om te veranderen. De eerste 
voorstellingen in 2014 en 2015 
(onder meer op het erf van de 
boerderij van Ton Spijkerman) 
kregen goede kritieken van 
zowel de toneelwereld als van 
het publiek.” 

Het stuk wordt nu opnieuw 
opgevoerd. Interesse? Kijk op de 
website van Toneelgroep Jan Vos.  
 
Lees ook het artikel op onze 
website

https://westerveld.pvda.nl/nieuws/pvda-westerveld-pleit-voor-openstelling-sportvelden-in-de-zomer/
https://westerveld.pvda.nl/nieuws/pvda-fractie-vraagt-het-college-om-inwoners-meer-te-betrekken-bij-projecten-in-havelte/
https://westerveld.pvda.nl/nieuws/mijn-gedachten-over-de-recente-aanpassing-van-de-wet-gemeentelijke-schuldhulpverlening/
https://toneelgroepjanvos.nl/voorstellingen/reprise-mansholt/
https://toneelgroepjanvos.nl/voorstellingen/reprise-mansholt/
https://toneelgroepjanvos.nl/voorstellingen/reprise-mansholt/
https://westerveld.pvda.nl/nieuws/theatervoorstelling-mansholt-is-opnieuw-bij-te-wonen/
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Albert Fopma is gestopt als commissielid 

Albert Fopma heeft besloten 
om zijn werkzaamheden als 
burgerraadslid (zoals een 
commissielid, die niet tevens 
raadslid is, tegenwoordig 
heet) per 1 juli 2021 te 
beëindigen. 

Albert heeft een deeltijdbaan 
bij Provincie Flevoland en 
daarnaast een eigen bedrijf, 

Fopma NatuurAdvies. Hij heeft onlangs 3 opdrachten in 
Westerveld binnengehaald, die tot integriteitsproblemen zouden 
kunnen leiden. Daarom heeft hij uit zichzelf besloten te stoppen 
als burgerraadslid.  
Bestuur en fractie bedanken Albert hartelijk voor zijn inzet.  
Lees hier meer 

Theo Claas volgt 
Albert Fopma op 
De fractie heeft besloten om 
Theo Claas voor te dragen als 
burgerraadslid. Op 6 juli is hij 
beëdigd. 
Theo was vóór zijn pensione-
ring jarenlang werkzaam als 
beleidsadviseur maatschappe-
lijke en culturele zaken bij twee 

gemeenten. In Zwolle was hij ook bestuursadviseur van B&W en 
later raadsadviseur en plv. raadsgriffier. De laatste elf jaar werkte 
hij bij de provincie Drenthe als beleidsadviseur cultuur.  
Archieffoto gemaakt door Wim Dooren. 

PvdA: College scoort een onvoldoende 
De PvdA-fractie is niet erg te spreken over wat het college in de 
afgelopen 3 jaar heeft bereikt en roept de collegeleden op om 
vóór het einde van deze collegeperiode een inhaalslag te maken. 
Dit bracht Jan Puper op 6 juli naar voren tijdens de behandeling 
van de Voorjaarsnota in de gemeenteraad.  
 

De fractie heeft verder grote moeite met de voorgestelde bezuini-
ging op de sociaal-culturele sector en vraagt extra aandacht voor 
enkele onderdelen van het woonbeleid.  
Lees de inbreng van fractievoorzitter Jan Puper  
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‘Sociaal-democratisch 
gemeentelijk bestuur’ 

Wim Dooren is bezorgd: “Als we 
zo doorgaan verliest de 
Westerveldse gemeenteraad 
steeds meer aan betekenis.”  
 

De gemeenteraad heeft feitelijk 
steeds minder mogelijkheden om 
te bepalen hoe de gemeente zich 
verder moet ontwikkelen. De raad 
is daar gedeeltelijk ook zelf debet 
aan, zo laat hij in zijn notitie 
‘Sociaal-democratisch gemeen-
telijk bestuur’ weten. Hij wil terug 
naar een sterke gemeenteraad.  
 

Zijn zeer uitgebreide notitie sluit 
af met een tekst-voorstel voor het 
verkiezingsprogramma 
2022-2026.  
De notitie is hier te lezen 

……………………………………………….

Actuele ontwikkelingen 
op onze sociale media 
Mochten zich actuele 
ontwikkelingen voordoen in de 
zomermaanden, dan zullen wij die 
op website, facebook, twitter en/
of instagram vermelden. 

Een nieuwe aflevering van 
BERICHTEN zal begin september 
uitkomen.  

……………………………………………….

Contact  
 

Voor vragen en opmerkingen over 
fractieaangelegenheden kunt u 
mailen naar Chrisstien Dollekamp 
of haar bellen op (06) 53 85 13 
51.  
 

Voor vragen en opmerkingen over 
bestuursaangelegenheden kunt u 
mailen naar Luuc Christensen of 
hem bellen op (0521) 38 05 48.

https://westerveld.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/273/2021/06/Sociaal-democratisch-gemeentelijk-bestuur.pdf
https://westerveld.pvda.nl
https://www.facebook.com/PvdaWesterveld
https://twitter.com/pvdawesterveld
https://www.instagram.com/pvda_westerveld/
http://chrisstien.dollekamp@gmail.com
mailto:christl@xs4all.nl
https://westerveld.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/273/2021/06/Sociaal-democratisch-gemeentelijk-bestuur.pdf
https://westerveld.pvda.nl
https://www.facebook.com/PvdaWesterveld
https://twitter.com/pvdawesterveld
https://www.instagram.com/pvda_westerveld/
http://chrisstien.dollekamp@gmail.com
mailto:christl@xs4all.nl
https://westerveld.pvda.nl/nieuws/albert-fopma-stopt-als-burgerraadslid/
https://westerveld.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/273/2021/07/Inbreng-PvdA-bij-Voorjaarsnota-2021.pdf
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